

厦门广信隆技术服务有限公司
AL-BAQARA CERTIFICATION
管理承诺
Management Commitment

文件编号：(Document No.) ABC-PD-001

版本号：A1
(Version No.)

编制：(Compiled by) 韩锐

审核：(Reviewed by) 评审组
Review Group

批准：(Approved by) 沙忠虎

修订日期：2026.4.5
(Revision Date)

发布日期 (Issuance Date) :
2022.8.1

实施日期 (Implementation Date) :
2022.8.1

修订次数 (Revision Times)	修订日期 (Revision Date)	修改内容/原因 (Modification Content/Reason)	更改人 (Modifier)	审核人 (Reviewer)	批准人 (Approver)
1	2026.4.5 (A1)	1) 修改公司简称为ABC，版本号改为A1。 (Revised company abbreviation to ABC, version number updated to A1.) 2) 系统规范调整文件：中英文对照版，融合了所有管理要求的承诺。(Document on Adjustment of System Specifications : Chinese-English Bilingual Version ; Commitment Integrating All Management Requirements. 3) 文件由副总经理审核，修改为评审组审核。 The document shall be reviewed by the review team.	韩锐	于雪洁	沙忠虎

管理承诺

Management Commitment

一、质量方针 Quality Policy

诚信、公正、规范、高效

Integrity, Impartiality, Standardization, Efficiency

二、管理承诺 Management Commitment

厦门广信隆技术服务有限公司（AL-BAQARA CERTIFICATION，以下简称“ABC”），系依法注册的独立法人实体，具备独立开展 HALAL 认证的法定资格与能力。为确保认证客观、公正、权威，ABC 郑重承诺：

Xiamen Guangxinlong Technical Service Co., Ltd. (AL-BAQARA CERTIFICATION, hereinafter referred to as "ABC") is a legally registered independent legal entity with the statutory qualification and capability to independently conduct HALAL certification. To ensure the objectivity, impartiality and authority of certification, ABC solemnly makes the following commitments:

1. 合规体系承诺 Compliance System Commitment

建立并持续实施符合 ISO/IEC 17065、HALAL 认证及相关法律法规要求的管理体系，确保体系有效运行。

Establish and continuously implement a management system that meets the requirements of ISO/IEC 17065, HALAL certification and relevant laws and regulations to ensure effective operation.

2. 公正性与利益回避 Impartiality and Conflict of Interest Avoidance

ABC 保持绝对中立。坚持认证活动全程客观公正，杜绝商业贿赂、不当利益与外部干预，确保认证公信力。认证人员与客户存在利益关联时，必须严格执行回避制度，确保判断客观。

ABC maintains absolute neutrality. It adheres to objectivity and impartiality throughout the certification process, eliminates commercial bribery, improper interests and external interference, and ensures the credibility of certification. Where any certification personnel have an interest relationship with a client, the avoidance

system shall be strictly implemented to ensure objective judgment.

3. 独立性承诺 Independence Commitment

ABC 坚持独立法人、独立运营、独立承担法律责任，实行独立核算、自收自支，认证经费来源于合法服务收费，不接受任何影响公正性的捐赠、资助或利益输送。

ABC adheres to being an independent legal entity with independent operation and independent assumption of legal liability. It practices independent accounting and self-financing. Certification funds are derived from legitimate service fees. ABC does not accept any donations, grants or interest transfers that may compromise impartiality.

拥有完全独立的业务决策与管理权，认证活动不受任何政府机构、商业组织、社会团体或个人的行政干预、商业施压或不当影响。

ABC has full independent business decision-making and management rights. Certification activities are free from administrative interference, commercial pressure or improper influence.

独立承担因认证活动产生的一切法律责任与民事义务，不依附于任何其他组织。

ABC independently assumes all legal liabilities and civil obligations arising from certification activities and is not affiliated with any other organization.

4. 保密性承诺 Confidentiality Commitment

ABC 严格保护客户商业秘密与技术机密，除法律法规或客户授权外，绝不向第三方泄露未公开信息。

ABC strictly protects clients' trade secrets and technical information, and will not disclose undisclosed information to third parties without authorization.

5. 非歧视性承诺 Non-Discrimination Commitment

对所有客户一视同仁，统一标准、公平流程、客观结果，不实施差别对待。

Treat all customers equally with unified standards, fair processes and objective results without discrimination.

6. 资源保障承诺 Resource Assurance Commitment

配备充足人员、设施、技术与财务资源，保障认证规范、高效开展。

Provide sufficient personnel, facilities, technical and financial resources to ensure standardized and efficient certification.

7. 宗教合规承诺 Religious Compliance Commitment

ABC 为穆斯林所有的独立实体，严格遵循伊斯兰教法（Shariah），确保审核员及决策委员会均为穆斯林并具备相应宗教知识与公正立场，杜绝违背清真原则的行为。

ABC is an independent entity owned by Muslims, strictly abides by Islamic Shariah, and ensures all certification personnel are Muslims with proper knowledge and impartiality.

8. 信息公开承诺 Information Disclosure Commitment

依法公开认证规则、认证标准、认证流程、收费标准及相关政策信息，确保信息真实、准确、透明，接受客户与社会监督。

Publicize certification rules, standards, processes, fee schedules and relevant policy information in accordance with the law to ensure authenticity, accuracy and transparency, and accept supervision from customers and society.

9. 申诉处理承诺 Complaint and Appeal Handling Commitment

按照程序及时、公正、透明处理投诉与申诉，建立闭环改进机制。

Handle complaints and appeals timely, impartially and transparently in accordance with procedures, and establish a closed-loop improvement mechanism.

10. 持续改进承诺 Continuous Improvement Commitment

定期开展公正性与风险分析，重视客户反馈，持续提升服务质量。

Regularly conduct impartiality and risk analysis, value customer feedback, and continuously improve service quality.

11. 诚信高效承诺 Integrity and Efficiency Commitment

恪守“诚信、公正、规范、高效”质量方针，提供专业、可靠、高效的 HALAL 认证服务。

Abide by the quality policy of “Integrity, Impartiality, Standardization, Efficiency” and provide professional, reliable and efficient HALAL certification services.

本承诺自发布之日起生效，欢迎社会各界监督。

This commitment shall take effect as of the issuance date and are subject to supervision by all sectors of society.

承诺人 / Committed by:

日期 / Date: 2026 年 4 月

沙忠虎

